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ACTA DE LA SESSIÓ CONSTITUTIVA 
DE L'AJUNTAMENT PLENARI CELEBRADA 

EL DIA ONZE DE JUNY  DE 2011 
 

 A la  Sala de Sessions de la Casa Consistorial d’Algaida essent les dotze hores del dia onze 
de juny de dos mil onze, per tal de procedir a la Constitució de l’Ajuntament sorgit de les 
Eleccions celebrades el passat dia vint-i-dos de maig i elecció de Batle, d’acord  al que 
estableixen els articles 195 i 196 de la Llei Orgànica del Règim Electoral General es reuneixen 
en Sessió Pública els proclamats Regidors Electes, amb indicació de la seva candidatura, 
segons resulta de l’Acta de Proclamació estesa per la Junta Electoral de Zona de Palma de 
Mallorca :  

 
 

Sr. Francesc Miralles Mascaró P.S.O.E. 
Sra. Maria Antònia Mulet Vich P.S.O.E 
Sr. Pere Oliver Cirer P.S.O.E 
Sra. Maria Antònia Sastre Oliver P.S.O.E. 
Sr. Francesc Ramis Oliver P.S.O.E. 
Sra. Jaume Lliteras Ballester P.S.O.E 
Sra. Margarita Fullana Arrom P.S.O.E 
 
Sr. Rafael Oliver Barros P.P. 
Sra. Catalina Llull Perelló P.P. 
Sr. Gabriel Sampol Gaza P.P. 
Sra. Antonia Oliver Bonnín P.P. 
 
Sr. Bartomeu Ballester Salas PSM-EN-APIB 
Sra. Margalida Puigserver Servera PSM-EN-APIB 
 
 

 
 assistits per mi, el Secretari de la Corporació, Antoni Amengual i Frau. 
 

 Existeix el quòrum suficient per a la celebració de la Sessió i acte seguit es procedeix a la 
 
  
 1r.- CONSTITUCIÓ DE LA MESA D’EDAT  
 
D’acord al que estableix la legislació electoral es procedeix a la formació de la Mesa d’Edat que 
resulta constituïda per : 
 
 Sr. Pere Oliver Cirer, President, regidor electe de major edat  
 
 Sra. Maria Antònia Sastre Oliver, Vocal,  regidora electa de menor edat. 
 
 Sr. Antoni Amengual Frau, Secretari de la Corporació. 
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 2n.- CONSTITUCIÓ DE LA CORPORACIÓ  
 
La Mesa d’Edat, un cop comprovat que assisteixen tots els regidors  proclamats electes, 
comprovades les credencials i acreditat pel Secretari de la Corporació que s’han formulat per tots els 
regidors electes la corresponent declaració d’interessos d’acord al que preceptua l’article 75.7 de la 
Llei 7/1985 de 2 d’abril dona pas a l’acte de pressa de possessió. 
 
A continuació el Sr. President demana si no existeix cap causa d'incompatibilitat sobrevinguda 
amb posterioritat a la proclamació dels regidors electes per prendre possessió del càrrec, tal com 
estableixen els articles 6, 7, 177 i 178 LOREG. Vist que no es produeix cap manifestació en 
aquest sentit, indica que els membres electes poden prestar jurament o promesa del càrrec de 
regidor, per la qual cosa demana al Sr. Secretari que procedeixi a prendre jurament o promesa a 
tots el membres electes de la Corporació. 
 
Seguidament el Sr. Secretari convoca a cadascun dels membres electes de la Corporació per tal de 
procedir al jurament o promesa del càrrec d’acord al Reial Decret 707/1979,  pronunciant 
successivament tots i cadascun dels electes la formula establerta 
 
“Jur o promet per la meva consciència i honor complir fidelment el càrrec de regidor de l’Ajuntament 
d’Algaida amb lleialtat al Rei i guardar i fer guardar la Constitució com a norma fonamental de l’Estat” 
 
El regidor Sr. Ballester Salas i la regidora Sra. Puigsever Servera usen la fórmula “Promet per la 
meva consciència i honor complir fidelment les obligacions del càrrec de regidor de l’Ajuntament 
d’Algaida, amb lleialtat al Rei, per imperatiu legal, i guardar i fer guardar la Constitució com a 
norma fonamental de l’Estat, sense renunciar al dret a decidir del meu poble” 
 
 
La Mesa d’Edat declara constituïda la Corporació, passant a continuació a  
 
 3r.- ELECCIÓ DE BATLE  
 
Tot seguit per la Presidència de la Mesa d’Edat, s’anuncia que es procedirà a l’elecció de Batle 
assenyalant que hi podran ser candidats els regidors que encapçalen les corresponents 
candidatures i que serà proclamat electe el que obtingui la majoria absoluta dels regidors de 
l’Ajuntament, és a dir, SET vots.  
 
En el cas de que ningú no obtingués aquesta majoria seria proclamat Batle el regidor que 
encapçala la candidatura més votada a les eleccions d’acord amb l’Acta d’Escrutini tramesa per la 
Junta Electoral de Zona de Palma de Mallorca, a la que consten els següents resultats: 
 
 En lletra En número 
Número d’electors Tres mil set-cents seixanta nou 3.769 
Número de votants Dos mil set-cents trenta cinc 2.735 
Número de vots nuls Cinquanta nou 59 
Número de vots vàlids Dos mil sis-cents setanta sis 2676 
Número de vots en blanc Seixanta cinc 65 
Número de vots a candidatures Dos mil sis-cents onze 2.611 
Partit Socialista Obrer Espanyol Mil dos-cents noranta un  1.291 
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Partit Popular Nou-cents sis 906 
Coalició PSM-Entesa Quatre-cents catorze 414 
 
A continuació es pregunta als caps de llista si tots tres es presenten a l’elecció de Batle, responent 
tots tres  afirmativament. 
 
En conseqüència presenten candidatura  a l’Alcaldia els Regidors: 
 
 Sr. Francesc Miralles Mascaró 
 Sr. Rafael Oliver Barros 

Sr. Bartomeu Ballester Salas. 
  
 
Acte seguit es planteja el sistema de votació a utilitzar per elegir el Batle. El President de la Mesa 
proposa la votació ordinària, tal i com és tradicional en aquest Ajuntament, cosa que accepten per 
assentiment els regidors.  
 
Seguidament es dur a terme votació ordinària per a l’elecció a l’Alcaldia amb el següent resultat 
 
 Francesc Miralles Mascaró   SET (7) vots 
 Rafael Oliver Barros     QUATRE (4) vots 
 Bartomeu Ballester Salas    DOS (2) vots 
 
En conseqüència, havent obtingut la majoria absoluta dels membres de la Corporació es 
proclamat Batle President electe de l’Ajuntament d’Algaida el Sr. Francesc Miralles Mascaró  qui 
procedeix a prendre possessió del càrrec davant el Ple d’acord a la fórmula legal: 
 
Jo Francesc Miralles Mascaró  promet per la meva consciència i honor complir fidelment el càrrec de 
Batle President  de l’Ajuntament d’Algaida amb lleialtat al Rei i guardar i fer guardar la Constitució 
com a norma fonamental de l’Estat 
 
Acte seguit la Sra. Sastre Oliver i el Sr. Oliver Cirer,  lliuren al Sr. Francesc Miralles Mascaró els 
atributs del càrrec de Batle d’Algaida,   passant a presidir la Sessió de l’Ajuntament i dirigint al 
Plenari el següent parlament:  
 
“Bon dia, 
 
En primer lloc, si m’ho permeteu, en aquest moment en el que he estat proclamat per segona 
vegada Batle d’Algaida, vull compartir aquest privilegi i aquest honor amb les persones que han fet 
possible que avui poguem ésser aquí. 
 
Evidentment, em refereixo als socialistes i als simpatitzants que han treballat intensament al llarg 
d’aquests darrers quatre anys. 
 
Els membres de la candidatura socialista han demostrat, una vegada més, la seva capacitat 
d’implicació i de feina per fer possible que avui, 4 anys després de ser proclamat Batle per primera 
vegada, el nostre Municipi sigui un poc millor. 
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No vull deixar de dir unes paraules per a totes aquelles persones que han estat Batles i regidors 
pel partit socialista al llarg d’aquests 34 anys de democràcia. Tots ells són responsables i han de 
sentir-se protagonistes del dia d’avui. 
 
Gràcies a la tasca desenvolupada en benefici del poble, el passat 22 de maig, la nostra 
candidatura va obtenir un ampli suport per tornar a governar amb majoria absoluta l’Ajuntament 
d’Algaida, i és per això, que també volem que avui es sentin agraïts i recompensats per la seva 
dedicació. 
 
A en Francesc Antich i en Jaume Jaume, els hi vull donar les gràcies pel seu suport i el seu 
recolzament per ajudar-me a ser un bon Batle, ha estat intens i a vegades complicat, però el seu 
exemple i els seus consells vos puc assegurar que m’han estat de gran ajuda. 
 
Igualment, vull tenir un record especial per a la meva família i les meves amistats, i com no, per a 
la família i les amistats dels regidors d’aquest nou Consistori. 
 
A la meva filla Coloma i el meu fill Biel, els hi vull agrair per endavant que em permetin robar-los el 
temps que els hi hauria dedicar i el dedicaré al poble. 
 
Espero que en el futur, entenguin el privilegi que ha tingut el seu pare de ser Batle del poble que 
els ha vist néixer i créixer. 
 
No vull deixar d’agrair la tasca que han realitzat les persones que han deixat de ser regidors i 
regidores després de les darreres eleccions municipals. 
 
Només ells saben el que implica representar-vos en aquest Ple i vetllar pels interessos generals 
de tots nosaltres. 
 
De la mateixa manera que ara fa quatre anys, em sento amb forces i amb ganes per representar 
la vostra il·lusió. 
 
Amb l’acte d’avui, encetam un nou període de treball per al nostre Municipi i ho feim amb un 
Consistori renovat, amb noves persones que esperam aportar iniciatives i solucions als veïnats del 
Municipi. 
 
En aquest mandat que iniciam, comptam amb dos regidors més i hi haurà representades tres 
forces polítiques: el Partit Popular, el Partit Socialista de Mallorca i el Partit Socialista Obrer 
Espanyol. 
 
Espero i desitjo que tots plegats facem feina pel bé dels ciutadans i les ciutadanes i que sapiguem 
complir amb les expectatives que hem generat per al conjunt de la ciutadania. 
 
Atesa la complexa situació econòmica en que vivim, ara més que mai hem de fer del diàleg i el 
debat, les eines imprescindibles per millorar i enriquir les iniciatives i els projectes que volem posar 
en marxa. 
 
Haurem de comptar amb la complicitat de tots vosaltres, dels regidors i dels veïnats per dur 
endavant noves iniciatives per promocionar els serveis que presta l’Ajuntament als veïnats. 
 



 
 
 
 
 
 

AJUNTAMENT D’ALGAIDA 
                  Carrer del Rei, 6 
               07210 – Illes Balears 
 
 
 

 5

Uns des de l’oposició i altres des del lideratge de l’Equip de Govern Municipal, dedicarem energies 
per millorar el nostre Municipi en aquells aspectes que necessiten un impuls, perquè evidentment, 
hi ha coses que necessiten millorar. 
 
Aquest càrrec l’assumeixo amb tota la responsabilitat i l’orgull que ho requereix, amb tota la il·lusió 
i l’empenta necessària per dur endavant el projecte socialista encetat ara fa vint anys. 
 
Avui, la legitimitat que ens van atorgar els ciutadans i ciutadanes d’Algaida, Pina i Randa es 
representa en la nostra pressa de possessió. 
 
I ho feim amb la discreció, l’honestedat i la humilitat dels qui saben que no hi ha més èxit que 
aquell que consisteix en la dedicació incondicional a la responsabilitat que avui assumim. 
 
Als regidors i les regidores d’aquest nou Consistori els hi vull desitjar sort i empenta per dur 
endavant la tasca que ens ha encomanat el poble. 
 
Enhorabona a tots i totes, i bona feina. 
 
Per la meva part, em queda dir-vos que seguirem a la Casa de la Vila per escoltar-vos i prendre 
decisions amb la intenció de beneficiar al conjunt del poble, per incrementar el nostre benestar i la 
nostra qualitat de vida. 
 
En definitiva, aquests propers quatre anys, farem feina per dur endavant els projectes ja encetats 
per l’anterior equip de govern i per impulsar els nous projectes que vos presentàrem en el nostre 
programa electoral. 
 
Moltes gràcies.” 
 
 
 
Seguidament el Sr. Batle dóna la paraula al  Sr. Oliver Barros que dirigeix al plenari el següent 
discurs : 
 
“Bon dia a tots els assistents en aquest acte: 
 
En primer lloc vull donar l’enhorabona al Batle i als regidors electes tant de l’equip de govern com 
als de l’oposició. 
 
Com a portaveu del Grup Popular i els regidors que m’acompanyen, és un orgull poder esser avui 
aquí i poder defensar durant aquesta legislatura els drets de la gent d’Algaida, Pina i Randa. 
 
Noltros, ens varem presentar amb l’objectiu que des de l’Ajuntament podríem arribar a millorar la 
qualitat de vida de les persones del nostre municipi i seguim pensant igual, per això vull fer arribar 
aquest missatge de col·laboració a l’equip de govern perquè per damunt de les sigles polítiques, 
allò realment important són les persones del nostre municipi. 
 
Durant aquesta legislatura, exercirem una tasca de control de totes les activitats de l’Ajuntament, 
intentant aplicar una política d’austeritat en la mida que això ens sigui possible, des del Grup 
Popular; per això mos agradaria demanar a l’equip de govern que sigui conseqüent amb la 
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situació econòmica de les persones, per això creim que és necessari estudiar bé cada actuació 
que pugui executar aquest Consistori sense malgastar en inversions ara mateix innecessàries. 
 
També creim que aquest Ajuntament ha de tenir una especial sensibilitat cap a aquelles persones 
del municipi que en aquest moment de crisi estan passant una situació molt difícil per la manca de 
recursos. 
 
La nostra oposició serà una constructiva, destinada a cerca lo millor per les persones d’Algaida, 
Pina i Randa. 
 
Vull agrair la feina d’aquests darreres anys als regidors del Partit Popular que ara surten, na Maria 
Rosa Puig, en Pep Oliver i na Mónica Nebreda, per la seva tasca i dedicació en aquesta passada 
legislatura; agrair igualment a totes les persones que ens han donat el seu suport a les urnes i la 
confiança dipositada en el nostre programa electoral. 
 
Per acabar agrair, a tots aquells que ens acompanyen avui matí, la vostra assistència en aquest 
acte de constitució del nou consistori.  
 
Gracies a totes i a tots.” 
  
Seguidament el Sr. Batle, dóna la paraula al  Sr. Ballester Salas que dirigeix al plenari el següent 
discurs : 
 
“Bon dia a tothom. 
 
Senyor Batle, gràcies per donar-nos la paraula i enhorabona per la seva reelecció, felicitació que 
també faig extensiva a tots els regidors, tant els del PSOE com els del Partit Popular. 
 
Al PSM estam satisfets tant pel nostres resultats, els millors des de l’any 1983 per al nostre partit, 
com pels que s’han donat a Algaida, perquè encara que aquestes eleccions ens hagin posat a 
l’oposició sense cap altra alternativa, és un orgull pertànyer a un Consistori amb una majoria 
d’esquerres. 
 
Tenir nou regidors socialistes de 13 crec que és una bona notícia, sempre que això es vegi a les 
polítiques i actuacions del nou equip de govern. En aquests temps de crisi, els electors ens 
demanaran que facem tot el possible per millorar la situació i no els podrem defraudar. 
 
Els regidors del PSM ens comprometem a fer una oposició constructiva, oferirem diàleg i consens 
quan es tractin temes que puguin beneficiar als ciutadans del nostre municipi i, per això, esperam 
també aquest diàleg i consens per part dels altres grups. 
 
No entendríem que, a pesar de tenir majoria absoluta, l’equip de govern es dedicàs a prendre 
decisions que afectin al futur dels algaidins, piners i randins sense comptar amb tots els que 
conformam aquest consistori. 
 
Caldrà que tots facem un exercici de responsabilitat, que no facem demagògia, perquè només en 
sortiria perjudicat el nostre municipi. 
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Per això demanam als regidors del Partit Socialista que, com a partit d’esquerres, dediquin els 
seus esforços en dur a terme polítiques progressistes que facin avançar el poble en aquest temps 
de crisi. Si és així ens tendran al seu costat, en cas contrari ens tendran enfront. 
 
Als regidors del Partit Popular els demanam que facin una oposició lleial i neta, que tenguin 
esment en que les institucions en que governa el seu partit, Govern i Consell de Mallorca, tractin el 
nostre Ajuntament amb les mateixes condicions que ho faran amb tots els altres. 
 
Per part nostra, intentarem que el projecte pel quals ens han votat més de 400 persones es vegi 
reflectit en la major mesura possible dins aquest consistori. 
 
Seguirem fomentant la participació ciutadana i, per això ens comprometem a dur les propostes 
que sorgeixen del Fòrum als plenaris, volem un Ajuntament obert. 
 
També, com a partit ecologista vigilarem molt les actuacions referents al medi ambient i a la 
mobilitat, tot el que sigui fer d’Algaida, Pina i Randa uns pobles més habitables i humans tendrà el 
nostre suport. 
 
Moltes gràcies.” 
 
 
Finalment el Sr. Batle respon que acabades les intervencions no queda més que donar 
l’enhorabona a tots els regidors i ara ens queda fer feina pels pobles d’Algaida, Pina i Randa. 
Convidant a tots els assistents a un refresc a la planta baixa de la Casa de la Vila. 
 
 
 
  I no havent-hi mes assumptes a tractar el Sr. Batle aixecà la Sessió essent les  dotze 
hores i vint-i-cinc  minuts, de tot això n’estenc la present acta que, com a Secretari, CERTIFIC 
         

V.P.  
     El Batle 


